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PROTOKÓŁ  Nr II/2014 

sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

odbytej w dniu 8 grudnia 2014r. 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -  20 

Nieobecna radna: p. Jolanta  Jadwiga Kwiatkowska  

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 

Listy obecności w załączeniu do Protokołu. 

Obrady rozpoczęto   15
00

 ,  zakończono  o godzinie 17
 15

 . 

 

Punkt 1 

 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  dokonał otwarcia II sesji Rady 

Miasta, zwołanej Postanowieniem Nr 83/2014  Komisarza Wyborczego 

w Ostrołęce  z dnia  3 grudnia 2014r.  w sprawie zwołania sesji Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka w celu złożenia ślubowania przez Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka 

wybranego w ponownym głosowaniu w wyborach przeprowadzonych w dniu 30 listopada 

2014r., wypowiadając formułę „Otwieram II sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”.  

Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

W obradach udział wzięli: 

1. Ksiądz Prałat dr Jan Okuła, Dziekan Dekanatu Ostrowskiego, Proboszcz parafii pw.  

Wniebowzięcia NMP,  

2. Ksiądz Kanonik Marek Gruda, Proboszcz parafii pw. Opatrzności Bożej  

3. Ksiądz Prałat płk Sławomir Niewęgłowski Proboszcz parafii pw. Świętego Jozafata 

4. p. Robert Mamątow   - Senator RP 

5. p. Henryk Kowalczyk   - Poseł na Sejm RP  

6. p. Grzegorz Płocha    - V-ca  Prezydent Miasta Ostrołęka 

7. p. Dariusz Stanisław Rafalik  - Przewodniczący Rady Powiatu 

8. p. Stefan Kazimierz Rostkowski  - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

9. p. Zbigniew Chrupek   – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

10. p. Zbigniew Kamiński    –Starosta Ostrowski 

11. p. Urszula Wołosiewicz   - Wicestarosta Ostrowski 

12. p. Krystyna Gumkowska   - Członek Zarządu Powiatu Ostrowskiego 

13. p. Marek Kamiński    - Członek Zarządu Powiatu Ostrowskiego 

14. p. Tadeusz Jabłonka   - Członek Zarządu Powiatu Ostrowskiego 

15. p. Adam Rukat    -Burmistrz Miasta Ostrów Mazowiecka I kadencji (1990-1994 

16. p. Bogumił Brzózka   -Burmistrz Miasta Ostrów Mazowiecka  II kadencji (1994-

1998), Prezes Stowarzyszenia Towarzystwa Przyjaciół Komorowa 

17. Andrzej  Andersz    -Burmistrz Miasta Ostrów Mazowiecka III kadencji (1998-

2002 

18. Mieczysław Szymalski   - Burmistrz Miasta Ostrów Mazowiecka IV i V kadencji 

(2002-2010) 

19. Władysław Krzyżanowski   – Burmistrz Miasta Ostrów Mazowiecka VI kadencji (2010-

2014) 

20. p. Jerzy Bauer    - Burmistrz Miasta- elekt, 

21. p. Danuta Janusz    - Pierwszy Zastępca Burmistrza Miasta VI kadencji 



22. p. Tadeusz Legacki   - Sekretarz Miasta  

23. p. Anna Wilczyńska   - Skarbnik Miasta, 

24. p.  Anna Bylińska    - Radca Prawny Urzędu Miasta    

25. p. Beata  Rewkowska   - Naczelnik Wydz. A-1 

26. p. Halina Bardyszewska   - Naczelnik Wydz. B-2 

27. p. Mieczysław Rejniak   - Naczelnik Wydz. C-3   

28. p. Waldemar Skurzyński  - Naczelnik Wydz. E-5  

29. p. Paweł Mieczkowski     - Kierownik  Biura G-7 

30. p. Dariusz  Nowacki   - Komendant Straży Miejskiej  

31. p. Adrian Paszczyk   - pomoc administracyjna  

32. p. Sławomir Przeździecki   - Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Jednostek 

Oświatowych   

33. p. Jacek Kalinowski    - Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

34. p. Elżbieta Chojnacka   - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 

35. p. Waldemar Konarzewski   - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

36. p. Elżbieta Polak    - Główny Księgowy MOSiR 

37. p. Kazimierz Zacharski     - Prezes   Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

38. p. Krzysztof Radomski  - Prokurent ZGK Sp. z o.o. 

39. p. Andrzej Bukłaha   - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o. 

40. p. Eugeniusz Zaniewski   - Prokurent ZEC Sp. z o.o.  

41. p. Mirosław Przastek   - Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego  Sp.             

z o.o. 

42. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

43. p. Katarzyna Kolasińska   - Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy typu 

A i B 

44. p. Dorota Brzostek    - Dyrektor ZSP Nr 1 

45. p. Małgorzata Jamiołkowska  - V-ce Dyrektor ZSP Nr 1  

46. p. Dorota Pasztaleniec     - Dyrektor ZSP Nr 2 

47. p. Maria Lewicka    - Dyrektor GP Nr 3  

48. p. Ewa Subda    - Dyrektor Gimnazjum Nr 1  

49. p. Dorota Ziemczyk    - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 

50. p. Teresa Wilczyńska   - Dyrektor Szkoły Podstawowej  Nr 3  

51. p. Małgorzata Zalewska   - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 1 

52. p. Wanda Zaremba   - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 2 

53. p. Małgorzata Gołaszewska  - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 3  

54. Ryszard Mierzejewski   – Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej 

55. Anna Sieczkowska   - Z-ca Przewodniczącego MKW 

56. Waldemar Borowy    - Członek MKW 

57. Jolanta Świerżewska   - Członek MKW  

58. Przedstawiciele  instytucji i urzędów  działających na terenie miasta 

59. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej  

60. Mieszkańcy miasta  

 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych stwierdził, że na stan 21 Radnych 

obecnych na dzisiejszej sesji  jest 20 Radnych, w związku z czym wszystkie uchwały podjęte 

w toku obrad będą prawomocne. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych zgłosił wniosek  

o rozszerzenie Porządku obrad dzisiejszej sesji.  Wniósł  o ujęcie w punkcie 6  podpunktu  6a 

dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 



W związku z tym, że nie zgłoszono  uwag do ww. wniosku i nie zgłoszono innych 

wniosków do Porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta p. Z. Krych poddał pod 

głosowanie wniosek o wprowadzenie do Porządku obrad punktu: Wybór 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu  jednogłośnie   wprowadziła do Porządku obrad  

punkt: Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

 

Punkt 2   

Wystąpienie Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej  

Przewodniczący  Miejskiej Komisji Wyborczej Ryszard Mierzejewski przedstawił  

informację  na temat przebiegu wyborów Burmistrza  Miasta Ostrów Mazowiecka  

 

Informacja Miejskiej Komisji Wyborczej w Ostrowi Mazowieckiej  

 W wyborach Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka  uprawnionych do głosowania 

było 18420 osób  z czego udział w głosowaniu wzięło  9772 osoby co stanowi 53%. Głosów 

ważnych , łącznie na wszystkich kandydatów oddano  9599 a głosów nieważnych 171 co 

stanowi 1,75%.. Na poszczególnych kandydatów  oddano następujące liczby  głosów  

ważnych: 

- Bauer Jerzy zgłoszony przez KW Prawo i Sprawiedliwość -  2361 

- Kamiński Zbigniew zgłoszony przez KWW Zbigniewa Kamińskiego – 1870  

- Krzyżanowski Władysław zgłoszony przez KWW Władysława Krzyżanowskiego 

„Ziemia Ostrowska” – 2329 

- Morawski Andrzej Jerzy zgłoszony przez KW Mazowiecka Wspólnota Samorządowa 

– 457 

- Szymalski Mieczysław zgłoszony przez KWW Porozumienie - Razem  - 2582 

 Miejska Komisja Wyborcza w Ostrowi Mazowieckiej Uchwałą Nr 14/2014  

stwierdziła, że w wyborach przeprowadzonych w dniu 16 listopada 2014r. żaden z pięciu  

kandydatów nie został wybrany na Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka  w związku                       

z powyższym w dniu 30 listopada 2014r. zostało  przeprowadzone ponowne głosowanie na 

dwóch kandydatów, którzy otrzymali największą liczbę ważnych głosów. Kandydatami na  

burmistrza  w ponownym głosowaniu byli: 

1) Bauer Jerzy zgłoszony Komitet Wyborczy Prawo i Sprawiedliwość  

2) Szymalski Mieczysław zgłoszony przez Komitet Wyborczy Wyborców 

Porozumienie - Razem 

W ponownym głosowaniu w wyborach Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka 

wzięło udział 7404 mieszkańców na ogólną liczbę uprawnionych 18402, co stanowi 40,23 %.  

Głosów nieważnych oddano 85 tj. 1,15%  oddanych głosów.   

Poszczególni kandydaci otrzymali następująca ilość głosów:  

- Jerzy Bauer – 3816 

- Mieczysław Szymalski – 3503 

W związku z tym Burmistrzem Miasta Ostrów Mazowiecka wybrano p. Jerzego 

Bauera.  

 
Wystąpienie w załączeniu do Protokołu.  

 



Następnie Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej p. Ryszard  Mierzejewski  

gratulując wręczył  p. Jerzemu Bauerowi zaświadczenie o wyborze  Burmistrza.  Wręczył 

również zaświadczenia o wyborze radnym nieobecnym na pierwszej sesji  tj. p. B. Herman i 

p. W. Krzyżanowskiemu.  W dalszej kolejności podziękował za sprawowanie funkcji również  

ustępującemu Burmistrzowi p. Władysławowi Krzyżanowskiemu.  

 

Punkt 3 

Złożenie przez Burmistrza Miasta Ostrowi Mazowieckiej ślubowania. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował zebranych o tym, że 

przed Radą Miasta Ostrów Mazowiecka złoży ślubowanie p. Jerzy Bauer  wybrany na 

Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. Następnie poprosił  wszystkich o powstanie  

a p. Jerzego Bauera  o podejście do Prezydium obrad i powtarzanie  roty ślubowania. 

Pan  Jerzy Bauer  złożył zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 

następującej treści ślubowanie: 

„ Obejmując urząd Burmistrza Miasta Ostrowi Mazowieckiej uroczyście ślubuję, że 

dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 

publicznego  i pomyślności mieszkańców miasta. Tak mi dopomóż Bóg." 

Przewodniczący  Rady Miasta p. Zbigniew Krych złożył gratulacje   Burmistrzowi 

Miasta p. Jerzemu Bauerowi.  

 

Punkt 4  

Złożenie Ślubowania przez radnych nieobecnych na pierwszej sesji. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych   poinformował o tym, że nieobecni 

na pierwszej sesji  radni p. Beata Herman i radny p. Władysław Krzyżanowski złożą 

ślubowanie. Następnie   odczytał  tekst ślubowania:  

„ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojego miasta i 

jego mieszkańców”. 

 Pani radna Beata Herman wypowiedziała:  „ślubuję” a Pan radny Władysław 

Krzyżanowski wypowiedział: „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”  

Przewodniczący Rady Miasta p. Z. Krych pogratulował radnym, którzy złożyli 

ślubowanie.  

 

Punkt 5.  

Wystąpienie  Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera i zaproszonych gości.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwracając się do zebranych na wstępie  podkreślił, że 

na dzisiejszej sesji kończy się procedura wyboru i konstytuowania się nowych władz 

samorządowych Ostrowi Mazowieckiej. Podziękował wszystkim, którzy byli zaangażowani 

w proces wyborczy. Zaznaczył, że to wielotygodniowe złożone przedsięwzięcie.  

Podziękował za pracę Powiatowej i Miejskiej Komisji Wyborczej, członkom obwodowych 

komisji wyborczych, osobom  zaangażowanym w działalność komitetów wyborczych, 

kandydatom wszystkich  komitetów i wszystkim wyborcom.  Szczególne podziękowania 



złożył żonie Joli i dzieciom,  zaznaczył, że byli najbliższymi świadkami jego   kampanii 

wyborczej  i najbardziej go wspierali wraz najbliższymi współpracownikami z Komitetu 

Wyborczego. 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wskazał, że zbiorowy wysiłek jakim są wybory 

ożywia lokalną wspólnotę, daje nowe impulsy do dobrych zmian i do rozwoju.  Zaznaczył, że 

przynależność do tej połowy mieszkańców, którzy biorą udział w wyborach  jest źródłem 

satysfakcji i wzajemnego szacunku ale i wyzwaniem. Uznał, że nie jest rzeczą dobrą 

pozostawanie połowy społeczeństwa  na obrzeżach  życia publicznego.  Nieuczestniczenie 

połowy społeczeństwa w wyborach świadczy w pewnym stopniu o niechęci do 

współuczestniczenia w tym co pozostała część społeczeństwa uznaje za bardzo ważne.  

Zaapelował o  wysiłek w pracy u podstaw, podkreślił, że warunkiem skuteczności tej pracy 

jest przykład własny.  Przykład jest świętą zasadą edukacji i wychowania, jest podstawą 

wychowania domowego, sprawdza się w szkole  i na niej oparte jest harcerstwo. Zauważył, że 

należy podjąć wysiłek, aby ta zasada stała się podstawą w życiu publicznym. Każdego dnia 

trzeba od siebie wymagać nawet jeśli by inni niczego od nas nie wymagali.  Burmistrz Miasta                     

p. Jerzy Bauer stwierdził, że wychodząc z tego założenia zaproponował współpracę                               

i współodpowiedzialność  wszystkim miejskim komitetom wyborczym .  Poinformował  

o tym, że miniony tydzień był  czasem licznych rozmów i konsultacji.  Uznał, że wszystko 

wskazuje na to, że wspólnie  zostanie wykonany duży krok na przód w ostrowskim 

samorządzie.   Uznał, że zwiastunem tego jest wybór przez Radę Miasta p. Zbigniewa Krycha 

na Przewodniczącego Rady Miasta a Pani  Jolanty Kwiatkowskiej na Wiceprzewodniczącą 

Rady Miasta.  Złożył podziękowanie Przewodniczącemu i nieobecnej na sesji 

Wiceprzewodniczącej za wzięcie na siebie dużej części odpowiedzialności za sprawy miasta.   

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer życzył sobie, zebranym i  mieszkańcom  miasta ,  aby 

zasada pro publico bono była zawsze  obecna. Zaznaczył, że Ostrów Mazowiecka nie jest 

wyspą ale jak  każda społeczność  jest połączona siecią gospodarczych i społecznych relacji z 

bliższym i dalszym otoczeniem. Podkreślił, że obowiązujący w ostatnich latach model 

rozwoju gospodarczego stawia takie miasta jak Ostrów Mazowiecka w trudnej sytuacji.  

Zauważył, że efektem  procesów społeczno – gospodarczych, na które często nie ma się 

wpływu  jest słabnący lokalnie rynek pracy, obniżające się dochody, różnorakie problemy 

osób i rodzin, niski poziom inwestycji , w tym w szerokorozumianą  kulturę  oraz  słabnącą 

ofertę edukacyjną .  Podkreślił, że nie są to jedyne problemy.  Uznał, że na tym tle powstają  

naturalne oczekiwania i nadzieje, ma to  swoje odzwierciedlenie w wynikach ostatnich 

wyborów. 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zapewnił, że obejmując urząd Burmistrza Miasta  

podtrzymuje wszystkie deklaracje z kampanii wyborczej.  Przypomniał, że pierwszą z nich 

była zgoda.   Przypomniał, że nie odkładając tego na później zaproponował wzięcie 

współodpowiedzialności  za sprawy miasta wszystkim komitetom wyborczym. Zapewnił, że 

będzie wdzięczny jeśli radni w toku dalszych obrad podtrzymają swoje deklaracje  

i życzliwość wobec tych propozycji.  Uznał, że jest to sposób, aby wszyscy rozpoczęli od 

sukcesu.  Dodał, że nic tak nie mobilizuje do dalszej pracy jak wspólny sukces a wszystkim 

jest to potrzebne zwłaszcza,  że przed wszystkimi stoi wielka praca.   Głównym celem tej 

pracy będzie poprawa  jakości życia  mieszkańców  Ostrowi  i uczynienie z Ostrowi dobrego 

miasta na przyszłość.  Burmistrz Miasta p. J. Bauer podkreślił, że jest to możliwe tylko przez 

gospodarczy rozwój miasta . Zaznaczył, że aby przejść od słów do czynów potrzebna jest 

pogłębiona diagnoza  dobrych stron miasta  i szans rozwojowych. Podkreślił, że chciałby , 

aby Ostrów Mazowiecka stała się ośrodkiem pobudzającym dynamiczny rozwój całej Ziemi 

Ostrowskiej, aby skorzystały na tym sąsiednie samorządy i jak największa grupa 

przedsiębiorców i mieszkańców.  Zapowiedział, że w związku z tym zaprosi do współpracy 



samorząd powiatowy i wszystkie samorządy gminne z terenu powiatu. Podkreślił, że 

największe nadzieje pokłada w relacjach  z gminą Ostrów Mazowiecka. Zapewnił, że do 

współpracy zaprosi  przedsiębiorców dużych i małych, samorząd wojewódzki, przedstawicieli 

rządowych i pozarządowych instytucji wspierających rozwój lokalnych społeczności 

 w różnych wymiarach, organizacje pozarządowe i przedstawicieli  nauki,  w tym szczególnie 

różnych dziedzin ekonomii.  Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zapewnił, że  nie można 

dryfować należy szukać rozwiązań i po to aby tej pracy nadać wyraźny cel, kształt i plan  

zapowiedział powołanie  Ostrowskiego Forum Ekonomicznego.  Zapowiedział, że jego 

dewizą będą słowa z wiersza CK. Norwida, które następnie zacytował:  

 „ Reformatorów  zbierz wszystkich i nagle spytaj ich  

Co jest  pracy abecadłem? Od czego zacząć? 

Czy od dłoni potu  lub ramion potu , gdy brak i narzędzi  

Gdy wkoło odchłań a ty na krawędzi. 

Zacznij by w głowie nie było zawrotu 

Więc głos ogromny znów jak pierwej woła:  

Musisz pracować z potem twego czoła.” 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreśli, że  z potem czoła z namysłem z rozwagą,  

w spokoju z wzajemna życzliwością będzie pracować.  Zapewnił, że szanse i sukcesy są  

w głowach i sercach  a następnie zadeklarował, że jeśli opatrzność pozwoli i wystarczy 

pracowitości , cierpliwości i odwagi   to sukcesy muszą przyjść.  Uznał, że jest to tylko 

kwestia czasu.  

  Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  przypomniał, że wybory  niosą ze sobą zmiany, 

wymagają  tego wyborcy w swojej większości.  Uznał, że będzie to  zarówno dla niego jak  

i dla miejskiej administracji dużym wyzwaniem, aby sprostać temu wyzwaniu  zapowiedział, 

że w najbliższym czasie będzie prowadził rozmowy ze wszystkimi kierownikami spółek, 

jednostek  organizacyjnych i naczelnikami wydziałów.  Stwierdził, że jest bardzo 

prawdopodobne, że konieczne będą zmiany w strukturze organizacyjnej Urzędu Miasta, 

podkreślił, że będzie to wynik głębokiego namysłu a nie pochopnych decyzji.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował o tym, że z dniem dzisiejszym kończy 

pracę w roli Pierwszego Zastępcy Burmistrza p. Danuta Janusz, następnie  poinformował  

o tym, że również z dniem dzisiejszym z zachowaniem stosownego okresu wypowiedzenia  

kończy prace  w roli Sekretarza Miasta p. Tadeusz Legacki. Przypomniał, że p. D. Janusz  

i p. T. Legacki pracowali w okresie burzliwej samorządowej kadencji, podziękował im za 

każde dobro, do którego się przyczynili i które pozostaje wśród ludzi.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zapowiedział , ze w najbliższym czasie   na funkcje 

Pierwszego Zastępcy Burmistrza Miasta powołany zostanie p. Zbigniew Chrupek.  Następnie 

zakomunikował, ze niezwłocznie ogłoszony zostanie zgodnie z procedurami  nabór na 

stanowisko Naczelnika Wydziału Promocji.  

Na zakończenie swojego wystąpienia Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  podziękował 

zebranym za liczne przybycie i poprosił o życzliwość i współpracę.  

 

Następnie głos zabrali i gratulacje złożyli goście zaproszeni.   

 Ksiądz Prałat dr Jan Okuła, Dziekan Dekanatu Ostrowskiego, Proboszcz parafii pw.  

Wniebowzięcia NMP w pierwszych słowach  zwrócił się do Burmistrza Miasta  



p. W. Krzyżanowskiego w imieniu Duszpastrzy i Parafii podziękował za bardzo dobrą 

współpracę i zrozumienie misji Kościoła i zrozumienie specyfiki każdej parafii miasta. 

Podkreślił troskę Burmistrza Miasta o tradycję i historię. Podziękował również p. Danucie 

Janusz i jak i całej poprzedniej kadencji Rady Miasta. Zwracając się do  zaprzysiężonego 

Burmistrza  podkreślił, że służba miastu  i ludziom to bardzo odpowiedzialna i piękna  rzecz. 

Życzył, aby ta służba przyczyniała się do pomnażania tradycji, dobra  i rozwoju miasta we 

wszystkich dziedzinach. Życzył zgodnej współpracy z Radą Miasta, instytucjami i  całym 

społeczeństwem. Zaapelował o wyczuwanie „bicia serca miasta”. Na zakończenie życzył 

darów ducha świętego w posługiwaniu mądrości, roztropności i ducha pokoju oraz 

błogosławieństwa Bożego dla wszystkich mieszkańców miasta.   

 Senator RP p. Robert Mamątow wyraził dumę z tego, że jest kolegą p. J. Bauera. Życzył 

mu , aby realizował to co zapowiadał w kampanii wyborczej.  Zaapelował, aby Burmistrz  

p. Jerzy Bauer w swojej działalności pamiętał, że wszystko robi się dla człowieka.  

Wszystkim radnym życzył sukcesów w pracy i życiu osobistym.  

 Poseł na Sejm RP p. Henryk Kowalczyk  w swoim wystąpieniu wyraził nadzieje, że  

służba nowego Burmistrza będzie służbą ofiarna , zgodnie z tym co zapowiadał. Zaapelował 

o to, aby w działalności pamiętać o tych najbardziej potrzebujących  mieszkańcach miasta. 

Pogratulował wyboru również wszystkim radnym.  Na zakończeniem przypomniał, że miasto 

Ostrów Mazowiecka jest dla niego szczególnie bliska, przypomniał, że jest zobowiązany 

wspierać  wysiłki władz miasta we wszystkich zamierzeniach. Podkreślił, że to zobowiązanie  

jest szczególnie ważne zwłaszcza odkąd od  poprzedniego Burmistrza Miasta otrzymał tytuł 

Osobowość Miasta i Ziemi Ostrowskiej. Nowemu Burmistrzowi życzył Bożego 

błogosławieństwa na całą kadencję.  

  Starosta Ostrowski p. Zbigniew Kamiński wraz z Wicestraostą p. Urszulą 

Wołosiewicz  i Przewodniczącym Rady Powiatu p. Dariuszem Rafalikiem złożyli gratulacje    

p. Jerzemu Bauerowi. Odnosząc się do deklaracji Burmistrza Miasta p. J. Bauera co do 

współpracy z gminami i Powiatem Ostrowskim Starosta podkreślił, że bez współpracy nie uda 

się zrealizować tego co zapowiada Burmistrz.  

 Pan Grzegorz Płocha Wiceprezydent Miasta Ostrołęka na wstępie podkreślił wieloletnią 

znajomość z p. Jerzym Bauerem zwłaszcza na płaszczyźnie Wsparcia Rodzin Diecezji 

Łomżyńskiej.  Podkreślił, że zna p. J. Bauera jako wspaniałego męża, ojca, nauczyciela  

i harcerza. Jako doskonałemu politykowi w imieniu własnym i samorządu Miasta Ostrołęki 

życzył p. J. Bauerowi realizacji zamierzeń.    

 Burmistrz Miasta  VI kadencji p. Władysław Krzyżanowski  podkreślił, że wszyscy 

powinni się nauczyć tego, że jest demokracja i co 4 lata są wybory i następują zmiany.  

Przypomniał, że 4 lata temu po raz pierwszy nastąpiły zmiany jednak nie jest to czas na 

podsumowania ponieważ dzień dzisiejszy jest świętem bo został wybrany nowy Burmistrz, 

osoba centralna od której zależy bardzo wiele w zakresie rozwoju miasta.  Podziękował 

społeczeństwu miasta za wsparcie  w ciągu  4 lat w wykonywaniu funkcji burmistrza  

w burzliwym okresie przełamywania stereotypów. Podziękował zespołom pracowniczym 

wszystkich jednostek miejskich i spółek, jednostek oświatowych.  Szczególne podziękowania 

skierował do pracowników Urzędu Miasta, których nazwał korpusem samorządowców 

pracujących na rzecz rozwoju miasta bez angażowania się w politykę.  Podkreślił ogromne 

wsparcie swojej małżonki w wypełnianiu funkcji burmistrza. Wręczając jeden symboliczny 

kwiat  podziękował wszystkim pracownikom za współpracę. Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu 

Bauerowi  życzył  wszystkiego najlepszego i realizacji marzeń ukierunkowanych na 

społeczeństwo.     



 Pierwszy Zastępca Burmistrza Miasta VI kadencji p. Danuta Janusz  w imieniu 

współpracowników ustępującego  Burmistrza Miasta p. W. Krzyżanowskiego i wszystkich 

pracowników Urzędu Miasta  podziękowała za pracę, za zmianę  pracowników Ratusza, 

którzy nauczyli się służyć mieszkańcom, za uratowanie budynku Ratusza. Podziękowała za 

życzliwość i nawiązanie współpracy z wieloma zacnymi osobistościami np. z Biskupem.   

Życzyła, aby p. Władysław Krzyżanowski jako radny Miasta służył nadal mieszkańcom 

miasta i wspierał w działaniach tych którzy chcą rozwoju miasta.  

 Prezes Koła Wędkarskiego Polskiego Związku Wędkarskiego p. Waldemar Borowy  

i Wiceprezes p. Mirosław Gromek  wystąpili w imieniu największego Stowarzyszenia  

w mieście. Pan Mirosław Gromek odczytał  pismo skierowane do Burmistrza Miasta  

p. Jerzego Bauera: 

„ W związku z wyborem na  zaszczytne  stanowisko  Burmistrza Miasta Ostrowi 

mazowieckiej, Zarząd Koła Nr 64 Polskiego Związku Wędkarskiego  składa Panu serdeczne 

gratulacje życzymy owocnej  pracy na tym stanowisku  dla dobra mieszkańców naszego 

miasta oraz jego  rozwoju, jednocześnie mamy nadzieję, ze wznowimy przerwaną współpracę 

pomiędzy Urzędem Miasta a naszym Kołem dla dobra Ostrowiaków i ochrony środowiska.” 

 Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych Nr 2 p. Dorota Pasztaleniec złożyła gratulacje   

i życzenia Burmistrzowi Miasta p. J. Bauerowi w imieniu  miejskich jednostek oświatowych.  

Podkreśliła, że jest pierwszym Burmistrzem wywodzącym się ze środowiska 

nauczycielskiego wyraziła nadzieję, że współpraca z Burmistrzem  skutkować będzie dalszym 

rozwojem placówek oświatowych w mieście.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Z. Krych dziękując gościom za przybycie zarządził 20  minut 

przerwy.  

 

20 minut przerwy. 

 

Punkt 6a  

Wybór Wiceprzewodniczącego  Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych zwrócił się  

o zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, a zgłaszane osoby  

o potwierdzenie wyrażenia zgody na kandydowanie. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zgłosił radnego  p. Krzysztofa Laskę  na funkcję 

Wiceprzewodniczącej Rady Miasta. Podkreślił, że jest to wieloletni, doświadczony 

samorządowiec.   Radny p. K. Laska  wyraził zgodę na kandydowanie.  

W związku  z tym, że innych kandydatur nie zgłoszono Przewodniczący Rady Miasta  

p. Z. Krych zamknął listę kandydatów.  Następnie zarządził 10 minut przerwy w celu 

przygotowania przez Komisję Skrutacyjną  kart do głosowania i ustalenia sposobu  

głosowania.  

10 minut przerwy. 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Stanisław Dylewski poinformował o tym, że 

głos ważny w głosowaniu w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Miasta to postawienie 

tylko jednego krzyżyka w kratce przy nazwisku kandydata.  



Następnie odbył się akt tajnego głosowania nad wyborem Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta   

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych ogłosił  przerwę w celu  ustalenia 

wyników głosowania przez Komisje Skrutacyjną. 

10 minut przerwy  

 Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Stanisław Dylewski 

odczytał Protokół  Komisji Skrutacyjnej  z ustalenia wyników głosowania w wyborach 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.  Wiceprzewodniczącym Rady Miasta został wybrany 

radny p. Krzysztof Laska 16 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”  
 

Protokół Komisji Skrutacyjnej w załączeniu.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych odczytał Uchwałę Nr II/3/2014  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  złożył gratulacje  

p. K. Lasce w związku  z wyborem na Wiceprzewodniczącą Rady Miasta i życzył  dobrej 

współpracy zarówno z nim jako Przewodniczącym Rady jak  i całą Radą.  

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  podziękował za wybór i za 

zaufanie. Zadeklarował pracę na rzecz rozwoju miasta Ostrów Mazowiecka.  Podkreślił, że 

radni z Komitetu Wyborczego Porozumienie- Razem z wielką radością przyjęli zaproszenie 

Burmistrza p. J. Bauera do współpracy.  Wyraził nadzieję na dobra współpracę. Przeprosił za 

wszystko co mogło z jego strony dotknąć mieszkańców. Na zakończenie podzielił się radosną 

nowiną tj. że  w dniu dzisiejszym został dziadkiem.  

 

Punkt 6b 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych i wyboru 

przewodniczących komisji stałych Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Przewodniczący Rady Miasta p.  Zbigniew Krych przypomniał  o tym, że Statut 

Miasta stanowi, że w Radzie Miasta Ostrów Mazowiecka działa  5  Komisji stałych: 

- Komisja Rewizyjna,  

- Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego, 

- Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami, 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego, 

- Komisja Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska. 

Zgodnie z Uchwałą Nr II/6/2002 Rady Miasta  z dnia 4 grudnia 2002 r.  skład 

ilościowy  Komisji  problemowych wynosi do 7 Radnych   w każdej Komisji, natomiast  

zgodnie  z § 80  Statutu Miasta  Komisję Rewizyjną powołuje się w składzie 5 osobowym.    



Poinformował o tym, że  Radni zadeklarowali swój udział w pracach poszczególnych 

Komisji   w związku z tym, Rada Miasta na dzisiejszej sesji powoła  Komisje i dokona 

wyboru  Przewodniczących  Komisji.  

Na podstawie zgłoszonych deklaracji do składu: 

-  Komisji Rewizyjnej zgłosiło się 5  Radnych : J. Golanko, R. Krajewski, T. Malec,  

M. Pędzich, E. Podbielski. 

- Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego zgłosiło się 7 

Radnych: B. Herman, B. Konrad, A. Krajewska –Polak, R. Krajewski, M. Kwiatkowski. M. 

Równy, J. Wilczyński. 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego zgłosiło się  7 Radnych: M. Bartkiewicz, S. Dylewski, B. Herman, B. Konrad,  

A. Krajewska-Polak, W. Krzyżanowski, R. Świedziński. 

- Komisji Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 

zgłosiło się 7  Radnych: S. Dylewski, J. Pawluczuk, A. Pęksa, , M. Pędzich, E. Podbielski,  

M. Równy, A. Rytelewska. 

- Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i  Gospodarki Gruntami zgłosiło się 7  

Radnych: M. Bartkiewicz, J. Kwiatkowska, M. Kwiatkowski, W. Krzyżanowski, K. Laska,  

T. Malec, R. Świedziński. 

 

  W związku z  tym, że nie zgłoszono uwag co do zaproponowanych składów Komisji  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poddał pod głosowanie ww. składy Komisji 

stałych Rady Miasta.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym 20 głosów „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”  dokonała wyboru następujących składów 

Komisji stałych Rady Miasta: 

-  Komisja Rewizyjna: J. Golanko, R. Krajewski, T. Malec, M. Pędzich, E. Podbielski. 

- Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego: B. Herman,  

B. Konrad, A. Krajewska –Polak, R. Krajewski, M. Kwiatkowski. M. Równy, J. Wilczyński. 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego: M. Bartkiewicz, S. Dylewski, B. Herman, B. Konrad, A. Krajewska-Polak,  

W. Krzyżanowski, R. Świedziński. 

- Komisja Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska: 

S. Dylewski, J. Pawluczuk, A. Pęksa, , M. Pędzich, E. Podbielski, M. Równy, A. Rytelewska. 

- Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i  Gospodarki Gruntami:  

M. Bartkiewicz, J. Kwiatkowska, M. Kwiatkowski, W. Krzyżanowski, K. Laska, T. Malec,  

R. Świedziński. 

 

Następnie Rada Miasta przystąpiła do wyboru  Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Z. Krych zgłosił radnego p. E. Podbielskiego na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radny p. E. Podbielski wyraził zgodę na 

kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono w związku z powyższym      



Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym  19 głosami „za” przy 0 głosach 

przeciw” i 1 glosie „wstrzymującym się„ wybrała radnego p. E. Podbielskiego na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Z. Krych zgłosił radną p. Beatę Herman  na Przewodniczącą  

Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. Radna p. B. Herman  

wyraziła zgodę na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono w związku z powyższym      

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym  19 głosami „za” przy 0 głosach 

przeciw” i 1 glosie „wstrzymującym się„ wybrała radną p. Beatę Herman  na 

Przewodniczącą Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego.. 

 

Radny p. J. Wilczyński zgłosił radną p. Małgorzatę Bartkiewicz   na Przewodniczącą  Komisji 

Planowania Przestrzennego, Budownictwa Gospodarki Gruntami. Radna p. M. Bartkiewicz 

nie wyraziła zgody na kandydowanie a następnie zgłosiła radnego p. Tadeusza Malca na 

Przewodniczącego ww. Komisji.  Radny p. T. Malec wyraził zgodę na kandydowanie. Innych 

kandydatur nie zgłoszono w związku z powyższym      

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym  19 głosami „za” przy 0 głosach 

przeciw” i 1 glosie „wstrzymującym się„ wybrała radnego p. Tadeusza Malca   na 

Przewodniczącego  Komisji  Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 

Gruntami.  

 

Radny p. J. Wilczyński zgłosił radną p. Annę Krajewska – Polak  na Przewodniczącą  

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego. Radna p. A. Krajewska-Polak  wyraziła zgodę na kandydowanie. Innych 

kandydatur nie zgłoszono w związku z powyższym      

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym  19 głosami „za” przy 0 głosach 

przeciw” i 1 glosie „wstrzymującym się„ wybrała radną p. A. Krajewska – Polak    na 

Przewodniczącą   Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

oraz Porządku Publicznego .  

 

Radny p. K. Laska  zgłosił radnego  p. Jerzego Pawluczuka  na Przewodniczącego   Komisji  

Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska. Radny  

p. Jerzy Pawluczuk wyraził zgodę na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono  

w związku z powyższym      

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym  18 głosami „za” przy 0 głosach 

przeciw” i 1 glosie „wstrzymującym się„, jeden radny nie brał udziału w głosowaniu  

wybrała radnego  p. Jerzego Pawluczuka na Przewodniczącego   Komisji Gospodarki 

Komunalnej , Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska..  

 

W związku z  dokonanymi  wyborami Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew 

Krych odczytał Uchwałę Nr II/4/2014 w sprawie  ustalenia składów  osobowych  i wyboru 

Przewodniczących Komisji stałych Rady Miasta Ostrów Mazowiecka .  

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 



Punkt 7 

Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Ostrów 

Mazowiecka.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych przedstawił projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka.  Projekt 

zakłada :  

- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5600 zł 

- dodatek funkcyjny w kwocie  2000 zł. 

- dodatek specjalny w wysokości 40% sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, 

- dodatek za wieloletnia pracę – zgodnie z obowiązującymi przepisami.  

Dyskusja: 

Radny p. Władysław Krzyżanowski wyraził zadowolenie, że Burmistrz p. J. Bauer, wzorem 

Burmistrza p. W. Krzyżanowskiego nie sięga po maksymalne stawki wynagrodzenia jakie 

przewiduje prawo.  Uznał, że to bardzo dobry sygnał od największego  samorządu  

w powiecie.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

 w głosowaniu 20 głosami „za”, przy 0 głosów ”przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

podjęła 

Uchwałę Nr II/5/2014 

w sprawie ustalenia  wynagrodzenia Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

Punkt 8.  

Zakończenie obrad II Sesji Rady Miasta Ostrowi Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poinformował, że  najbliższą sesję 

zaplanował na 16 grudnia 2014r. , w związku z tym że nie zostanie dotrzymany statutowy 

termin dostarczenia materiałów zapytał czy radni wyrażają na to zgodę? 

Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta p. Z. Krych zaproponował, 

aby Komisje stałe odbyły  swoje pierwsze posiedzenia w tym tygodniu w celu 

ukonstytuowania się i zaopiniowania  przekazanych projektów uchwał.  

Jednocześnie poinformował, że radni wraz z zaproszeniem na sesje otrzymają projekt 

budżetu miasta na 2015r., który będzie przedmiotem obrad jednej z najbliższych sesji Rady 

Miasta, w związku z tym  zaapelował o  rozpoczęcie  prac w Komisjach nad tym 

dokumentem.   

Radny p. Stanisław Dylewski zaapelował o uwzględnienie tzw. budżetu 

obywatelskiego podczas  uchwalania budżetu miasta na 2015r. Podkreślił, że dotychczas 

budżet obywatelski    nie był uwzględniany. 

 

Na zakończenie przypomniał  o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych w 

terminie miesiąca od dnia złożenia ślubowania.  



 Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poinformował o tym, że porządek 

obrad został wyczerpany a następnie zamknął  obrady II-ej inauguracyjnej  sesji Rady Miasta 

w Ostrowi Mazowiecka. 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Zbigniew Krych 

 

Protokolant:  

Izabela Rejniak 

Z-ca Naczelnika Wydz. A-1 

 

 

 


